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Prezydium Okrggowego Zarz4du Sudeckiego Polskiego Zwi4zku
Dzialkowc6w w Szczawnie Zdroju obradujqce w dniu 19 marca Z0lZr.
zapoznalo sig z aktualn4 syuacjq rodzinnych ogrod6w dzialkowych.

Czlonkowie Prezydium zbulwersowani zostali informacjami , ze w
kierowanym przez Pana resorcie trwaj4 intensywne prace nad nowq usraw4
reguluj4c4 funkcjonowanie ogrod6w dzialkowych.

Olbrzymie wzburzenie w Srodowisku dzialkowc6w sudeckich rodzi
fakt, Ze prace te s4 prowadzone bcz konsultacji z Polskint Zwt4zkiert
Dzialkowc6w ustawowo uprawnionym do reprezentowania interes6w
dzialkowc6w, Zwi4zkiem kt6rego zaslug4 i osi4gnigciem jest powstanie ponad
1/3 rodzinnych ogrod6w dzialkowych w Polsce i kt6ry od ponad 30 lat
skulecznie zrzqdza i kieruje polskimi ogrodami dzialkowym.

Wzburzenie jest tyr.n bardziej zasadne ,2e do konsultacji zapraszane sq
slowanyszenia dzialkowe nzeszaj4ce nieliczne/ w stosunku do Zwiqzkul grupy
bylych najczgSciej dzialkowc6w, kt6rych jedyn4 zasluge jest to ,Ze swo;4
aktywno6i skupiaj4 na lamaniu powszechnie obowi4zujqcego prawa w tym
prawa budowlanego /samowole budowlane/ i ustawy o rodzinnych ogrodach
dzialkowych /zamieszkiwanie na dzialkach/ .

W imieniu 58 tysigcy dzialkowych rodzin sudeckich i.wotnie
zainteresowanych przyszloSci4 swoich dzialek oczekujemy informacji o
prowadzonych pracach na ustawq o ogrodach dzialkowych i wl4czenia
przedstawicieli zwiqzku do prowadzonych prac.

Panie Ministrze dzialkowcy sudeccy pamigtaj4 zapewnienre
6wczesnego Przewodniczqcego Klubu Parlamentamego pO pana Zbigniewa
Chlebowskiego, kt6ry na Konferencji Dzialkowc6w Okrggu Sudeckiego pZD w
dniu 9 czerwca 2009 r.zapewnial ,ze Klub Platlbrmy Obywatelskiej nie



podejmie 2adnych krok6w w kierunku zmiany ustawy o ogrodach dzialkowych,
system funkcjonowania ogrod6w sig sprawdzi+ i nie powinien by6 burzony
Takie stanowisko Platformy Obywatelskiej przysporzylo j ej bardzo wielu
zwolennik6w wir6d dzialkowc6w,

Dzialkowcy chcieliby wierzyf Le dzis jest to ta sama platforma
Obpvatelska i nadal jest aktualny przywolany wyZej jej pogl4d na
funkcjonowanie rodzinnych ogrod6w dzialkowych.

Panie Ministrze dzialkowcy oczekujq od pana jasnego stanowiska w tej
tak zy'rffotnej dla nich sprawie
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